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زمان پیشنهادی: ۲۰ دقیقه 
سودوکو
سودوکو Sudoku یك واژه ترکیبي 
ژاپني به معناي عددهاي بي تکرار 
است و امروزه به جدولي از اعداد 
گفته مي شود که به عنوان یك 
سرگرمي رایج در نشریات کشورهاي 
مختلف به چاپ مي رسد. 

پل اصفهان- شفاهی- کم ارتفاع ۱۰- خراب کردن- نان 
خردشــده در آبگوشــت- واضع شــریعت ۱۱- فیلمی 
ســاخته مجید مجیدی- محفظه کتــاب در کتابخانه- 
دریدن ۱۲- حیران- گل زینتی گرمســیری- سودای ناله 

۱۳- قبل از ورزش- کشــوری آســیایی در دامنه جنوبی 
هیمالیا- همراه پشتک ۱۴- انتها- ... فوق ایدیهم- سبک 
و اسلوب ۱۵- شبکه استانی صداوسیمای چهارمحال و 

بختیاری- دارای جریان پیوسته و بدون تغییر 

افقی: 
 ۱- بردبار- مجموعه کف و انگشــتان دســت و 
پا- نتیجه گرفته شــده ۲- از باب های ثلاثی مزید در 
زبان عربی- تأکیدشــده- قسمتی از زمان ۳- کلمه 
هشدار- سال ۳۶۵ روزه- نامشخص ۴- دانا و آگاه- 
عظیم- مربوط به شــب گذشــته ۵- خــدای مورد 
پرســتش کفار- چند وزیر- جوانمردی- وارونه اش 
خوب نیســت ۶- پرچم- از کوه های هزار مسجد در 
بیگانه  قوچان سرچشــمه می گیرد- خداحافظــی 
۷- مایعی بــرای ضدعفونی زخــم- در بیان علت 
به کار مــی رود- واحــد  اندازه گیری بــار الکتریکی 
۸- رمانــی از آگاتا کریســتی، بانــوی جنایی نویس 
انگلیســی ۹- ســفید- صاحــب ارژنــگ- همراه 
بــا طنــز و شــوخی ۱۰- درخت انگور- آغشــته به 
رنگ- بــا آب پاک کــردن ۱۱- فلز ســرخ- پرنده ای 
لذیذگوشــت- یک پای ثابت ســالاد- اشاره به دور 
۱۲- موافق- شــکرگزار- نور کم ۱۳- خوشــنویس 
نامــی عهد قاجار- ازدواج موقــت- پدر آذری ۱۴- 
هجران- ســوره بنی اسرائیل- درس عبرت پیشینیان 

۱۵- سروش آسمانی- خسته و درمانده- پیری 
عمودی: 

۱- مسجد شــیخ لطف االله به فرمان وی ساخته 
شــد- مظلــوم ۲- سرپرســتی- انقبــاض شــدید 
عضلانی- تعجب زنانــه ۳- در توضیح کلام به کار 
می رود- گلن گدن- مخفیانه ۴- آش- جمع مکســر 
مولود- نوشــتن کتاب با اســتفاده از منابع مختلف 
۵- درختی جنگلی- شــیرزن دشــت کربلا- خرده 
۶- شــادمانی- مادر حضرت محمــد(ص)- واحد 
شمارش اســب ۷- غذای معروف ایتالیایی- بخشی 
از صورت- واحد بازی بدمینتون ۸- فرشته شب اول 
قبر-  قومی از نژاد آریایی- خجالتی ۹- قدیمی ترین 

زمان پیشنهادی: ۴۰ دقیقه
قانون هاي حل جدول سودوکو
۱- در هر سطر و ستون باید اعداد یك 
تا ۹ نوشته شود. بدیهي است که هیچ 
عددي نباید تکرار شود. 
۲- در هر مربع ۳×۳ اعداد یك تا 
۹ باید نوشته شود و در نتیجه هیچ 
عددي نباید تکرار شود.

نه انجمنی پشت ما 
بود و نه وکیلی

هنوز به یک سال نرسیده که معصومه 
صورت جوانش را از دســت داده است. 
در یک انتقام جویــی، جوانی بر صورتش 
اســید می ریزد و به قول خــودش همه 
زندگی اش را نابود می کند. حالا او مانده با 
زندگی تباه شده و هزینه های سرسام آوری 
کــه تــوان پرداختــن آن  را نــدارد. برای 
همیــن درمان صــورت و دســت هایش 
نیمه کاره مانده اســت. بعد از حدود ۴۰۰ 
میلیــون هزینه برای درمــان که همه آن 
با قرض و بدهی پرداخت شــده، حالا باز 
هم به عمــل مجدد نیــاز دارد که بیش 
از ۲۰۰ میلیــون تومان می شــود. اینها در 
حالی اســت که همچنان ایــن خانواده 
تــوان پرداخت بدهی های خــود را ندارد 
و باید بابــت درمان، هزینــه مجدد کند. 
در ایــن مدت کــه خانــواده معصومه با 
رنج های فــراوان روبه رو بود، هیچ نهاد و 
انجمنی در کنار آنها نبود. با وجود اینکه 
انجمن هــای مرتبط در جریــان کار آنها 
بودند اما این خانواده در تمام مراحل تنها 
بودند. رنج معصومه به حدی اســت که 
چند باری اقدام به خودکشی کرده است. 
همســرش از ناتوانی خود بــرای هزینه 
پزشک، متخصص و وکیل می گوید. حتی 
وکیلی در کنار آنها نیســت تــا از حقوق 

اجحاف شده معصومه حمایت کند.
خودشــان از گذشــته های نه چنــدان 
دوری می گویند که در آرامش کنار یکدیگر 
زندگــی می کردند. با وجود شــرایط مالی 
سخت خانواده و فشــار روانی که در این 
چند ماه متحمل شدند، حتی پیگیری های 
خبرنگار «شــرق» بــرای حمایــت وکلا، 
مرتبــط  انجمن هــای  و  متخصص هــا 
بی نتیجه ماند. با وجود ناتوانی در پرداخت 
هزینه بــرای درمان و تهیــه داروهایی با 
قیمت های نجومی، ارگان خاصی در کنار 
آنها نبود. تمام این مســائل باعث شده تا 
این خانواده در بدترین شرایط روحی خود 
باشند. همسر و پدر خانواده در مکالمات 
تلفنی خود از روزها و لحظه های می گوید 
که بدون هیچ چــاره ای بی هدف فقط در 
خیابان های شهر قدم می زند و ساعت ها با 
هزار فکر کنار جدول   خیابان ها می نشیند. 
لازم است نهادهای مردمی یا دولتی کنار 
خانواده هایی با این شــرایط حضور داشته 
باشند تا نه تنها برای مسائل مالی، پزشکی، 
حقوقی بلکه برای مشاوره و احیای شرایط 
روحــی قربانی هــم همراه آنها باشــند. 
هزینه هــای درمان این نوع آســیب ها به 
قدری سنگین است که حتی اقشار متوسط 
جامعه هم از پس آن برنخواهند آمد. بعد 
از این اتفاق نه تنها این مادر جوان روحیه 
خود را به طور کامل از دســت داده، بلکه 
دیگر اعضای خانواده هم با شرایط روحی 
سختی دست و پنجه نرم می کنند. حالا این 
خانواده به دستانی نیاز دارد تا در این رنج 
همراهشان باشد. اگر توان مالی دارید یا با 
تخصص های مذکور تــوان حمایت دارید 

با شماره ۰۹۹۰۹۰۷۹۷۵۴ تماس بگیرید.

رویداد گزارش خبری

نورا حســینی: یک فوریت انحلال شرکت یادمان ســازه در صحن شورای شهر مصوب شده است. 
شــرکتی که در چند سال گذشته مســئولیت ایمن  ســازی پل های پایتخت را بر عهده داشت. در 
صورت تصویب این لایحه، ســازمان فناوری های نوین و نوآور شهرداری تهران مجوز می گیرد که 
در چارت شــهرداری قرار گیرد و مسئولیت ایمن سازی پل های پایتخت هم به سازمان مشاور فنی 

و مهندسی شهر می رسد.
جعفر تشکری هاشمی رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شهر تهران معتقد است که 
این ســازمان مسئولیت پروژه های بزرگ در شهر را بر عهده دارد و ممکن است نگهداشت ابنیه شهر 
به حاشیه رود. اما روز گذشته محمدصادق خیرخواه، مدیرعامل سازمان مشاور فنی و مهندسی شهر 
تهران، در نشستی خبری آماری از پل های تهران داد و رشد تعداد پل های پایتخت را با پیش از انقلاب 
مقایسه کرد و گفت:  تهران ۷۷۰ پل دارد که بر روی ۴۴۰ تقاطع نصب شده اند و این در حالی است که 
قبل از انقلاب تعداد پل ها تنها ۳۹ پل بوده و در حال حاضر به ۷۷۰ پل رســیده و این پل ها بر اساس 
آیین نامه جدید بهسازی خواهند شد و این در حالی است که بر اساس آیین نامه جدید پل های ۲۰۰ساله 

در شهرهای مختلف دنیا ساخته می شود.
خیرخــواه بــا بیان اینکه با توجه به قوانین نگهداشــت پل ها نســبت به پایــش پل های قدیمی 
مطالعه ای انجام شــد که در این مدت ۳۰ پل مقاوم ســازی شــده اند، گفت: تا پایان ســال مطالعات 
مقاوم سازی لرزه ای ۱۴ پل نیز کامل می شود. او افزود: از سال ۸۰ به بعد تعداد پل ها افزایش پیدا کرد؛ 
اما در برخی تقاطع ها به دلیل وجود معارضین متعدد، امکان تکمیل تقاطع وجود نداشت که مسئله 
تکمیل و احداث ۹۸ تقاطع غیرهمســطح به عنوان یک ابرپروژه مطرح شد و در این مدت ۲۸ تقاطع 

وارد مدار بهره برداری شد و اجرای پروژه ۳۵ تقاطع نیز در مرحله اجرا قرار دارد.
مدیرعامل سازمان مشاور فنی و مهندسی شهرداری تهران با بیان اینکه تلاش داریم امسال شاخه 

غربی یادگار امام افتتاح شــود، در مورد سرانجام 
احداث تونل متوســلیان گفت: بیش از ۱۰ ســال 
است که احداث تونل متوسلیان در دستور کار قرار 
دارد و مطالعات آن انجام شده، به گونه ای که فاز 
یک مطالعات آن به اتمام رســیده است؛ اما دقت 
داشته باشید که تونل متوسلیان که از میدان سپاه 
تا آزادگان به طول بیش از ۹ کیلومتر است، شرایط 
خاصی دارد؛ چراکه عمق زیادی دارد و حتی عمق 
آن به ۴۰ متر می رسد و شهردار تهران پیگیر اجرای 
احداث این پروژه در ســال جاری است. او با بیان 
اینکه تأمین منابع مالی دغدغه اصلی اجرای این 
پروژه نیست، گفت: برآورد ما این است که با اعتبار 
امروز بین ۳۰ تا ۴۰ هزار میلیارد تومان برای احداث 
این پروژه لازم اســت و حدود چهار الی پنج سال 

ساخت این تونل طول می کشد.
خیرخواه در مورد ساخت پل جدید بعثت نیز 
با بیان اینکه در زمان شهردار اسبق بحث ساخت 
پل جدید بعثت مطرح شد و حتی عملیات اجرائی 
آن نیز بر حسب تجهیز کارگاه انجام شد، ادامه داد: 
اما به واســطه معارضین این پروژه شروع نشد و 
در دوره اخیــر نگاه آقای زاکانی به مناطق جنوب 
تهران اســت و وی دستور داد که اجرای این پروژه 
در دســتور کار قرار گیرد و منطقه نیز درصدد رفع 

معارضین است.
او درخصوص پایش وضعیت آسفالت معابر 
نیز با بیــان اینکه یک دســتگاه از وزارت راه برای 
اســکن آســفالت معابر تهران اجــاره کردیم که 
این دســتگاه در ۱۵ روز ایام عید نســبت به اسکن 
وضعیت آســفالت پایتخت اقدام می کند، افزود: 
این دستگاه در اجاره شهرداری تهران است و البته 

تنها یک دستگاه از این خودرو در کشورمان وجود دارد که در نظر داریم با توجه به مجوز شورای شهر 
برای خرید تجهیزات نسبت به خرید دستگاه اسکن آسفالت اقدام کنیم.

مدیرعامل سازمان مشاور فنی و مهندسی شــهرداری تهران درباره وضعیت عدم زیبایی پل های 
پایتخت با تأکید بر اینکه بهترین رنگ در نمای پل همان رنگ بتن است، گفت: کار اشتباهی در گذشته 
انجام شده که ستون های بتنی را با مواد مختلف می پوشاندند که دقت داشته باشید بتن زنده است و 
باید تنفس داشته باشد و توصیه می کنیم که روی بتن نباید پوشانده شود و ما رسما به تمام راکب های 
شهرداری اعلام کردیم که حق استفاده از پوشش بر روی پل های بتنی ندارند، مگر اینکه یک نوع رنگ 

خاص را که مورد تأیید سازمان ماست، استفاده کنند.
او درباره ســرانجام جمع آوری پل حافظ نیز با بیان اینکه تمام ســناریوهای پل حافظ را مطالعه 
کردیــم و نتیجه آن را در اختیار معاونت فنی و عمرانی قرار دادیم، گفت: طراحی پل حافظ در غالب 
بهسازی لرزه ای انجام شده و حتی طراحی سناریو جمع آوری و احداث مسیر جایگزین نیز  انجام شد 
اما در حوزه ترافیک باید این تصمیم گرفته شود. خیرخواه درخصوص تعمیم پروژه یخ زدایی به تمامی 
پل های سطح شهر گفت: نصب تجهیزات یخ گذار بر روی پل B9 تجربه خوبی بود و در نظر داریم در 
پل B10 نیز از روش دیگر که احتمالا گرمایش از کف است، استفاده کنیم؛ البته دقت داشته باشید که 
لازم نیست سیســتم یخ زدایی در همه پل ها استفاده شود؛ چراکه دمای شمال و جنوب تهران بسیار 

متفاوت است و در شمال تهران احتمال یخ زدن معابر وجود دارد.
او درباره نگهداشت پل ها نیز با بیان اینکه یک برنامه جامع پایش ۷۷۰ پل در تهران داریم، ادامه 
داد: بر این اســاس هر ســه ماه یک بار نماینده ما در منطقه از پل ها بازرســی کرده و بر اســاس یک 
چک لیســت کلیه خرابی های پل اعم از ترک تا گرفتار شدن یک زباله در زه کش ها را می نویسد و بعد 
از آن کارشناســان نســبت به بررسی گزارش اقدام می کنند و ســریعا وارد عمل شده و نسبت به رفع 
مشــکلات اقدام می کننــد. مدیر عامل ســازمان 
مشــاور فنی و مهندسی شــهرداری تهران با بیان 
اینکه در مورد ســرقت ها نیز چک لیســتی داریم، 
گفت: یک تعداد پل مســتعد ســرقت هستند که 
آنها را شناسایی کرده و اقدامات پیشگیرانه انجام 
دادیم به گونه ای که سعی کردیم مکان هایی را که 
سارقان می توانند از آن برای سرقت تجهیزات پل 
اســتفاده کنند، رفع کنیم. البته دقت داشته باشید 

که تعداد سرقت ها افزایش پیدا نکرده است.
در ادامه رمضانی، مشــاور مدیرعامل سازمان 
مشاور فنی و مهندسی شهرداری تهران نیز درباره 
وضعیــت پایش آســفالت در تهــران گفت: یک 
دستگاه خودروی اســکن جاده ای اجاره کرده ایم 
کــه از طریق آن وضعیت تمــام معابر بزرگراهی 
اســکن شده و نقشــه برداری از آن انجام می گیرد 
و بر اســاس آن میزان خرابی آســفالت و نقشــه 
اجرائی تهیه می شود که با استفاده از این دستگاه 
صرفه جویی ۵۰ درصدی در نگهداشــت آسفالت 

داشتیم.
وی افزود: با این دستگاه بیش از ۵۴۰ کیلومتر 
بزرگراه، ۶۰ کیلومتر مســیر بی آرتــی و ۱۰ خیابان 
اصلی مجموعا به پنج هزار کیلومتر قطعه پایش 
می شــود و هر کجا که لازم باشد بر اساس اسکن 
صورت گرفته آسفالت انجام خواهد شد. رمضانی 
همچنین در پاسخ به سؤالی مبنی بر دو طبقه کردن 
برخــی از بزرگراه هــای پایتخت برای تســهیل در 
تردد گفت: دو طبقه بودن معابر بزرگراهی در دنیا 
مرسوم نیســت و دیگر راه حل مشکلات ترافیکی 
توسعه معابر نیســت و دقت داشته باشید که ما 

مجری اسناد بالادستی هستیم.

 توسط سازمان محیط زیستپایش سالانه ۶۰ درصد تالاب ها
ایسنا: معاون محیط  زیســت دریایی و تالاب های سازمان حفاظت محیط  
زیست با بیان اینکه این سازمان در سال ۱۴۰۲، نقشه راه توسعه دریامحور 
در اســتان های ساحلی و جزایر را با همکاری نهادهای ذی ربط تدوین کرد، گفت: 
پایش مســتمر کمی و کیفی تالاب ها از اقدامات مهم سازمان محیط  زیست برای 
حفاظت از این اکوسیســتم های ارزشمند در دولت سیزدهم بوده و متوسط پایش 
آبی ســالانه تالاب های کشورمان در دولت ســیزدهم به ۶۰ درصد افزایش یافته 
است. مجتبی ذوالجودی با تأکید بر ضرورت محاسبه دقیق نیاز آبی تمام تالاب ها 
گفــت: در حال حاضر نیاز آبی همه تالاب های مهم کشــور با کمک دانشــگاه ها 
مشــخص شده و حقابه محیط زیســتی هر تالاب نیز بر اساس این نیاز آبی تعیین 
شده اســت. در کنار این مسئله، با همکاری دســتگاه های اجرائی ذی ربط به این 
نتیجه رســیده ایم که باید نیاز آبی حوضه های آبخیــز مربوط به تالاب های مهم 
کشــور نیز مشخص شود و در همین راســتا تعیین نیاز آبی حوضه های آبخیز به 

عنوان یک اقدام جدی در دستور کار دولت قرار گرفته است. 

پایش سالانه کمی و کیفی ۶۰ درصد تالاب ها توسط سازمان محیط  زیست
 ذوالجودی با بیان اینکه پایش مســتمر کمی و کیفــی تالاب ها از دیگر اقدامات 
ســازمان محیط  زیست برای حفاظت از این اکوسیستم های ارزشمند کشور است، 
اظهــار کرد: در حالــی که در دولت قبل متوســط پایش آبی ســالانه تالاب های 
کشــورمان حدود ۴۰ درصد بود، در دولت سیزدهم این رقم به ۶۰ درصد افزایش 
پیدا کرده اســت. معاون محیط زیســت دریایی سازمان محیط  زیست به ضرورت 
ثبت تعداد بیشــتری از تالاب های کشــور در کنوانســیون بین المللی حفاظت از 
تالاب ها (کنوانسیون رامسر) نیز اشاره کرد و یادآور شد: هرچقدر تعداد تالاب های 
جهانی ثبت شده ایران بیشتر باشد، قطعا منافع بین المللی بیشتری در مذاکره های 

محیط زیستی نصیب کشورمان خواهد شد.

برنامه ریزی برای تدوین دستورالعمل ترویج گردشگری در حاشیه تالاب ها
ذوالجودی با تأکید بر اینکه باید شهرهای تالابی کشور نیز در کنوانسیون رامسر 
به ثبت برســند، اظهار کرد: این اقدام به اجــرای برنامه های بهتر در زمینه حفظ 
و احیــای تالاب ها کمک می کند که انجام آن در دولت ســیزدهم در دســتور کار 
قرار گرفته و دســتورالعمل های لازم در این زمینه توســط سازمان محیط  زیست 
تدوین شــده اســت. معاون محیط  زیســت دریایی و تالاب های سازمان حفاظت 
محیط  زیســت تأکید کرد: یکی از ضعف هایی که پیــش از این در زمینه حفاظت 
از تالاب هــای کشــور وجود داشــت، فقدان دســتورالعمل های کاربــردی برای 
مدیریت و احیای تالاب ها بود که خوشــبختانه ســازمان محیط  زیســت در دوره 
کنونی مدیریتــی خود تدوین و اجرای این دســتورالعمل ها را آغاز کرده اســت. 
او با بیان اینکه یکی از دســتورالعمل های در دســت تدویــن در این زمینه، ترویج 
گردشگری در حاشــیه تالاب ها با محوریت جوامع محلی بوده است، اظهار کرد: 
تدوین این دستورالعمل ها موجب شده است با توجه به مسئولیت واگذارشده به 
اســتانداری ها برای مدیریت زیست بومی تالاب های کشور، نوعی وحدت رویه بین 
دســتگاه های ذی ربط در هر اســتان در زمینه انجام اقدامات لازم برای مدیریت و 

احیای هر تالاب ایجاد شود.

امکان صرفه جویی ۲۷ درصدی در مصرف آب کشاورزی با اجرای برنامه های ترویجی
ذوالجودی همچنین با اشــاره اقدامات آموزشی و ترویجی انجام شده توسط 
ســازمان محیط  زیســت برای حفظ و احیــای تالاب ها توضیــح داد: با توجه به 
اینکه بخش کشــاورزی بزرگ ترین مصرف کننده آب کشــور اســت، طبیعتا در هر 
حوضه آبخیز که صرفه جویی بیشــتری در مصرف آب در این بخش انجام شود، 
ســهم تالاب ها نیز از منابع آبی آن حوضه بیشتر خواهد شد. در دولت سیزدهم، 
ســازمان حفاظت محیط  زیســت با همین رویکرد حدود ۲۰۰ روســتا را در سطح 
کشــور به عنوان نمونــه انتخاب کــرد و در آنها ضمن همکاری با دســتگاه های 
اســتانی زیرمجموعه وزارتخانه های نیرو و جهاد کشــاورزی و همچنین استفاده 
از ظرفیت تشــکل های مردمی، هم به انجام پژوهش های علمی پرداخت و هم 
کلاس های آموزشــی را برای کشــاورزان برگزار کرد. او در پایان خاطرنشــان کرد: 
نتایــج پژوهش های انجام شــده در ۲۰۰ روســتای پایلوت اجــرای طرح ترویجی 
ســازمان محیط  زیست به ما نشان داد اگر بتوانیم همراهی عموم کشاورزان را در 
هر روستا جلب کنیم، می توانیم مصرف آب لازم برای آبیاری مزارع و باغات را به 
طور متوسط در هر روســتا به میزان ۲۷ درصد کاهش دهیم؛ بنابراین اگر بتوانیم 
ایــن اقدام را در تمــام تالاب های همه حوضه های آبخیز کشــورمان دنبال کنیم، 
قطعا به نتایج بسیار بزرگی هم در احیای تالاب ها و هم در کاهش تنش آبی نقاط 
مختلف کشــورمان دســت پیدا خواهیم کرد. البته این کار حتما با همکاری تمام 
دســتگاه های ذی ربط ممکن است و سازمان محیط  زیســت نمی تواند به تنهایی 

موضوع را به نتیجه برساند.

گزارشی از وضعیت پروژه های عمرانی شهر تهران
سرانجام پل های لرزان پایتخت

شرق: شــهردار تهران می گوید از امروز به مرخصی می رود و هر کدام از مدیرانش هم 
که بخواهند در ستاد وی کار کنند باید مرخصی بگیرند. او اما هنوز درخصوص جانشین 
خود در مدت مرخصی ســخنی نگفته اســت. اخبار منتشرشــده در سایت های خبری 
حکایت از حضور گســترده مدیران شــهرداری در ســتاد زاکانی دارد. لطف االله فروزنده 
(معاون مالی و اقتصادی شــهرداری تهــران) به عنوان رئیس ســتاد انتخاباتی، امین 
توکلی زاده (معاون اجتماعی و فرهنگی شــهرداری تهران) به عنوان رئیس ستادهای 
مردمی، داوود گودرزی (شــهردار منطقه ۵) به عنوان رئیس ستاد هواداران و علیرضا 
نادعلی (ســخنگوی شورای شــهر تهران) ســتادهای مردمی تهران معرفی شده اند. 
هفته گذشــته هم مطهر محمدخانی سخنگوی شــهردار تهران از مرخصی خود برای 
حضــور در فعالیت های انتخاباتی خبر داده بود. جعفر شــربیانی هم به عنوان رئیس 
شورای هماهنگی ستادهای مردمی محمدباقر قالیباف در شهرستان های استان تهران 
برای انتخابات چهاردهمین دوره ریاســت  جمهوری منصوب شده است. به نظر می آید 
حضور اعضای شــورای شهر و مدیران ارشد شــهرداری در ستادهای انتخاباتی بیش از 
اسامی است که به طور رسمی اعلام می کنند. مدیران شهری تأکید دارند که از امکانات 
شهرداری استفاده انتخاباتی نمی کنند و کار شهر و شورا هم متوقف نمی شود. لطف االله 
فروزنده، معاون مالی شــهرداری تهران، از ابلاغیه رسمی زاکانی برای عدم استفاده از 
امکانات شــهرداری به هر طریقی برای نامزدهای انتخابات ریاســت جمهوری از جمله 
خود  خبر داد. او با بیان اینکه مدیران شهرداری در سطوح مختلف به این ابلاغیه پایبند 
هســتند، گفت: همچنین دستگاه های نظارتی داخل شــهرداری نیز بر حسن اجرای این 
ابلاغیه نظارت دارند. علیرضا زاکانی شهردار تهران هم سرانجام در مورد مرخصی اش 
و آغاز فعالیت انتخاباتی خود و تیم همراه به خبرنگاران توضیح داده و گفته است: به 
دلیل موضوع انتخابات ریاست جمهوری از فردا صبح مرخصی می گیرم. زاکانی درباره 
انتصاب معاونان در ستاد تبلیغاتی خود گفت: هر کسی که بخواهد کار کند باید از فردا 

صبح مرخصی بگیرد و تشریف بیاورد؛ البته هنوز هیچ اقدامی نکرده ایم.

شهرداری به مرخصی می رود
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